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Subject RE Eventueel toevoegen informatie Caribisch Nederland aan dashboard

Received

10 2e
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Thur 7 16 2020 12 50 35 PM

Priina om volgende week een afspraak te maken Ik ben er dan s dan op vakantie

Groet

10 2e

Verzonden met BlackBeny Work
www blackbenv com
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10 2e

10 2e @mmvws nl

Onderwerp RE Eventueel toevoegen informatie Caribisch Nederland aan dashboard

Hoi 10 2e en

bleek het gewoon te weten en heeft het mij uitgelegd daarInmiddels weet ik al hoe het zit met de besluitvorming
hoeven we dus geen antwoord meer op Wei zou ik het fijn vinden als jullie naar de andere vragen zouden kunnen kijken Zal ik

voor volgende week een momentje inplannen Of zijn jullie dan op vakantie

0° 2e

Alvast bedankt

Groeten

10 2e

Van 10 2e

Verzonden woensdag 15 juli 2020 16 22
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Onderwerp Eventueel toevoegen informatie Caribisch Nederland aan dashboard

Hoi 10 2 10 2een

Ik ben sinds kort bezig met de vraag of we informatie over Caribisch Nederland zouden kunnen moeten toevoegen aan het

dashboard Covid 19 dat is dus nog niet zeker maar we zijn hard aan het kijken wat mogelijk is Ik heb|
over gesproken en voor zover ik weet is er ook contact geweest met|
brengen © We zijn nog aan het nagaan of de cijfers die het RIVM hierover krijgt bruikbaar zouden zijn vooralsnog lijken dat wel

minder indicatoren dan er voor EN zijn de cijfers gaan vooral over dingen als ziekenhuis IC opnames aantal positief geteste
mensen etc

daar aleven1° 2e

hierover Het is denk ik goed om dat even samen te10 2e

Wij kijken naar de behoefte van dezetoevoeging aan het dashboard en de bruikbaarheid van deze cijfers als in zeggen de cijfers

genoeg om te helpen met besluitvorming over maatregelen
Ik begreep van

hebben bij bijv RCN zodat wij ook de behoefte bij de eilanden kunnen peilen en zodat als wij dit zouden toevoegen aan het

dashboard het daar ook niet als een verassing komt

[ als ik het goed heb dat er vanuit jullie sowieso behoefte aan zou zijn Vraag is of jullie een contact10 2e

Ook had ik nog een aantal andere vragen voor jullie zie hieronder Misschien is het een idee om hier even over te bellen of dat ik

even een gesprekje met een van jullie inplan om dit even door te spreken maar dan weten jullie in ieder geval waar wij over
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nadenken

Vragen aan 10 2e 10 2een

Welke eilanden hebben IC capaciteit en hoeveel

Wanneer maken jullie je zorgen over de zorgcapaciteit op de eilanden

Welke cijfers zouden jullie inzichtelijk willen hebben Zouden jullie je besluitvorming over CN hierop baseren Of zien

jullie het toevoegen van de cijfers meer als een service voor de inwoners van Caribisch Nederland

Vinden jullie dat de CAS eilanden ook hierbij meegenomen zouden moeten worden

Even ter check over de besluitvorming heefd

af of ik het goed heb begrepen
in principe bepalen de openbare lichamen zelf welke noodmaatregelen ze nemen

Dit doen ze in samenwerking met VWS het RIVM en BzK

Het rijk kan de OL en niet iets opleggen bijvoorbeeld via een aanwijzing

klopt dit In EN kan het rijk toch wel een aanwijzing geven aan gemeentes veiligheidsregio s waardoor zij een noodverordening
moeten maken Is dit voor CN dan anders

niet dat wij het wenselijk vinden om super snel naar het niveau van het rijk te escaleren maar als CN zou worden opgenomen

in het dashboard krijgen we gehaaid de vraag wie wanneer welke maatregelen kan nemen en daar kunnen we dan

maar beterop zijn voorbereid

mij al iets over verteld maar als ik mijn notities lees vraag ik mij10 2e

Graag hoor ik van jullie

Hartelijkegroet

mm


